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 !!!תודה מראש

כל שותפות שלכם  
 מחזקת את ידינו...

 הקרוב..לפניך שתי אמהות... איזה אמא אתה בוחר לראש השנה 

אמו בראש השנה אנחנו פוגשים שתי אמהות בוכות... שתי אמהות שמייבבות...  ביום הראשון של ראש השנה יש לנו  עסק בעיקר עם 

אם סיסרא דואגת... מה קרה לו? למה סיסרא עדיין לא בעד החלון נשקפה ותייבב אם סיסרא בעד האשנב... של סיסרא!!!
... וכנגד המאה יבבות שאם סיסרא מייבבת... כנגדם תקנו לנו חז"ל בראש השנה מאה תקיעות... חוזר?? אני חוששת שקרה לו משהו

 )כמובן שהדברים הם הרבה יותר עמוקים ממה שאנחנו מבינים..(

קול ברמה "והנה!!! מגיע היום השני של ר"ה... ובהפטרה אנחנו פוגשים עוד אמא שמייללת. אבל הפעם להבדיל אלפי הבדלות!!! 

כן... להבדיל!! אבל בשני המקרים מדובר באמהות דואגות!!!! בשני המקרים  "ע נהי בכי תמרורים רחל מבכה על בניהנשמ

 ו... ובכל זאת כולנו מבינים שיש הבדל תהומי ביניהן!!!!הן עומדות על אם הדרך... ו... וממתינות לילדים שלהן.. 
הסיפור מסתיים ב"כן יאבדו כל אויביך ה'" ואילו אצל רחל אמנו הסוף הוא  מה...?? מה נקודת ההבדל ביניהן?? למה אצל אם סיסרא

 "מנעי קולך מבכי ועינייך מדמעה כי יש שכר לפעולתך"??
 בין מאמע רחל??--בין אם סיסרא ל המודגשים בפירושאתה יודע מה אחד מההבדלים 

חכמות שרותיה "פחדת אולי חלילה יקרה משהו לילד שלי... מיד כשאם סיסרא מייבבת בעד החלון והיא דואגת... אוי... מה יהיה... אני מ

גם היא אף היא תשיב אמריה לה""כולן מרגיעות אותה... זה בסדר... אל תדאגי... בטח הוא סופר כעת את הדולרים...  תענינה..."
עים את אם סיסרא וככה היא מרגיעה את מרגיעה את עצמה... כן... זה בסדר... בטח פותחים שמפניות וצחוקים... זה בסדר... ככה מרגי

 עצמה... ככה נראית אם סיסרא...

 אבל כשמגיעים לרחל אמנו...??? קול ברמה נשמע נהי בכי תמרורים רחל מכבה על בניה!!!!! 

חי קשה... אבל כאן גם יש מסתמא כל מיני כאלו שמנסים להרגיע את רחל... מאמע רחל אל תדאגי... יהיה טוב... זה לא כ"כ נורא... אל תק

מיאנה להינחם "לא!!!! רחל היא לא כמו אם סיסרא!!! רחל לא מוכנה להירגע מ"בן אדם שאין לו תשועה"!!! רחל אוטמת את האזניים ו

רק אבא לא רוצה!! לא מוכנה להירגע מהרגעות הבל ונחמות טפשים... אני מוכנה שרק מישהו אחד ויחיד יבא וינחם אותי... על בניה"!!

כה אמר ה' מנעי "הוא היחיד שהמילה שלו שווה אצלי... ככה??? אם רק הקב"ה יכול לענות את המועקה הזו??? מיד  ם!!!שבשמי

אם רק עלי את סומכת... אז הנני.. אני פה!!! אני מבטיח לך רחל שיש !!!קול מבכי ועינייך מדמעה כי יש שכר לפעולתך"

 תקוה לאחריתך ושבו בנים לגבולם... 

--- 

השנה לפנינו... ואנחנו צריכים להעמיד את שתי האמהות מול העיניים שלנו... ולהחליט: באיזה אמא אנחנו רוצים לבחור??? האם ראש 
אנחנו רוצים לבחור את אמו של סיסרא... ש... שהיא לא נותנת לעצמה לבכות יותר מידי... היא רק קצת דואגת מה יהיה בשנה הבאה... 

מרגיעה את עצמה... לא... זה בסייידר... לא צריך לדאוג... הכל בקליל.. בזרימות.. יאלה... לפתוח שמפניות...  מה יהיה הסוף... מיד היא
 מופע סליחות... הכל טוב... בצחוקים... זו אופציה אחת!!!

ימים אלו... האופציה השניה זה לבחור באמא השניה... במאמע רחל!!!! האמא המרירית הזו... שלא כ"כ נחמד להיות במחיצתה ב
רק אבא שבשמים יכול היא בוכה ובוכה... דואגת וזוחלת ורועדת ולא ממהרת להירגע בכל מחיר... היא מבכה על בניה... ואותה 

ואנחנו נבחר באמא הזו... ונזעק מעומק לב לאבא שבשמים: השנה האחרונה היתה לנו שנה לא פשוטה... ו... ומה העתיד  להרגיע!!!!
יהיה בסוף?? איך זה יגמר?? אז חברת מודרנה לוחשת לאם סיסרא באוזן: שהחיסון בדרך... ורוני גמזו מבטיח  טומן בחומו??? מה

לה שהסגר יפתור את הבעיה... אבל אנחנו נאטום את אזננו... לא נקנה את הלוקשאן... מאנה להינחם על בניה!!!! אותי רק אבא 
כי לך הוחלתי אתה ... ואהי כאיש אשר לא שומע ואין בפיו תוכחות!!! למה?? שבשמים יכול לנחם ולהרגיע... ואני כחרש לא אשמע

אני מחכה לך אבא שבשמים... אתה תענה!!!! אני אפילו לא בונה על הנציגים שלנו בכנסת שיצליחו להוכיח את  תענה ה' אלוקי!!!
תי... זה אולי מנחם את אם סיסרא... אתה חפותם של הערים החרדיות שהם לא אדומות אלא רק כתומות... לא!!! זה לא מנחם או

תענה ה' אלוקי!! אנחנו מחכים לישועתך... אנחנו לא מחכים לחיסון... אדרבה... אנחנו מתפללים שאם אתה יתברך הרעשת ארץ 
רפא שבריה כי מטה... אתה אלוקים שזנחתנו ופרצתנו, אתה תשובב לנו!!! אתה ולא אחר!! אני מתפלל שכמו  -אתה -פצמתה

גלגלה ההשגחה וסיני אחד אכל עטלף והקורונה פרצה... כן יתן ה' וכן יוסיף שיפני אחד יאכל גפילטע פיש ופתאום ה' יסלק את ש
הקורונה באות ומופת!!!! כמו שבשנה האחרונה ה' נתן פחדו על כל מעשיו ואימתו על כל מה שברא... אזי בשנה הבאה יתקיים 

 שהשלטן בידיך!!! וה' יראה בפומבי איך שחשף זרוע קדשו לעיני כל הגוים...המשפט הבא: כמו שידענו ה' אלוקינו 

הזוה"ק אומר על פסוק: "נפלה ולא תוסיף קום בתולת ישראל"!!! כתוב כאן שאין תקומה לעם ישראל... אומר הזוה"ק: בפסוק הזה   
רי שם... חכי לי שם... אל תחזרי.. אני רוצה טמונה הנחמה הכי עוצמתית: אומר הקב"ה לכנסת ישראל: אחרי שנפלת בגלות!!! תשא

לבא בעצמי  בפומבי עד אלייך ולגאול אותך לעיני כל הגוים!! זה רחל אמנו!! מאנה להינחם על בניה... לא רוצה שסגר יגאל אותי... 
לך!!! ומלכותו לבד לא רוצה שחיסון ירגיע אותי... אני מחכה רק לאבא שבשמים... ויאמר כל אשר נשמה באפו ד' אלוקי ישראל מ

 בכל משלה!!!
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 אודות החוברת "בסבך בקרניו" שיו"ל לקראת ראש השנה...

כמידי שנה אני מוציא חוברת לקראת ראש השנה... שעוסקת בעניינא דיומא והמסתעף... וגם השנה!!! בסיעתא דשמיא 
באופן  אבל!!!! לשם שינוי...החוברת קצת... קצת קשור לקורונה... ניתן לקנות את החוברת "בסבך בקרניו"!!! שאמנם שם 

עקרוני החוברת הזו לא מדברת בכלל בכלל על הקורונה... למרות שזו כעת הסוגיה שמעסיקה את כולנו... בכל זאת הגעתי 
 למסקנה שכעת לקראת ראש השנה צריך לנקות את הראש ולהתכונן נטו ליום הדין!!!! 

כל הדורות שהיו לו טרדות וצרות ויסורים.. היו לו עלילות דם בערב פסח ודמי החכירה לשלם לקראת  כמו היהודי במשך
החגים... אבל כשהגיע החג... הוא ידע לשים את כל הצרות בצד ולהתרכז בהגדה של פסח או בשמחת יום טוב.... כך גם 

 לטובה... אבל אני עכשיו בראש השנה...עכשיו. אמנם יש מסכות ובידודים והוראות והנחיות ורמזורים וגם זו 

ולכן חוברת זו... חוץ משם החוברת... לא כתוב בה מילה וחצי מילה על הקורונה... ש... ש... שקט... אנחנו כעת עסוקים 
עד כאן ברור??? הבנת??? אני מציע לך לקרא את בלהתכונן ליום הדין... דודה קורונה תשבי בצד... תבואי אחרי החגים..  

 ורות האחרונות שוב...הש

----------------- 

--- 

אדון אז נדברו... שתהיה בריא... למה אתה משקר?? את מי אתה בדיוק מרמה?? למה אתה לא מסוגל להיות כנה עם עצמך 
ועם כולם ולהגיד את האמת כמות שהיא... בינינו... תסתכל לי בעיניים... הרי מה הסיבה שבחוברת הנוכחית אתה לא כותב 

. כי בדרך כלל המאמרים שכתובים בחוברת הם משוחזרים משנה שעברה... והיות ושנה שעברה אף על הקורונה??? כי..
אחד לא ידע להגות את המילה "קורונה" ולכן!!! לכן אין לך שום חומר משוחזר על ר"ה שמוזכר שם גם הקורונה... ו... וזו 

הולך סחור סחור?? למה אתה לא יכול להסביר  הסיבה האמיתית למה בחוברת לא מוזכר מילה על הקורונה!!! אז למה אתה
כמו בן אדם ש... שזה מה יש... וזהו??? וכי בגלל שהחלטת שאתה מוכרח לספק את הסחורה!!. והיות ואין לך ישוב הדעת 
ולא זמן לכתוב מאמרים חדשים בנושא... אז לצורך העניין אתה ממציא נוסחה חדשה... פיתחת איזשהו נימוק אידיאלוגי 

זה עקרוני אצלך??? למה?? למה להתעקם?? אתה כזה חמוד ונעים ויפה כשאתה טבעי... אז למה אתה הולך סחור למה 
סחור??? כן!!!! השורות הראשונות במאמר זה נכתבו... כן... הסברתי ברהיטות למה בחוברת הנוכחית אין מילה אחת על 

בורח מעצמך??? אז הנה.. החלטתי להגיש את זה לפניכם!  הקורונה... ואז פתאום תפסתי את עצמי... ההההלו... למה אתה
 גם את ההווה אמינה וגם את המסקנה..

 אתה יודע איך קוראים למסקנה הזו?? קוראים לזה  ת ש ו ב ה ! ! ! ! 

 לשוב לעצמך!!!הרב וולבה אומר שעיקר התשובה זה לאו דווקא לשוב לה'!!! אלא 

כמות שאני מספיק קדוש.. וטוב.. ומושלם... ממילא אם במשך השנה ברחתי תבין: סו"ס אני חלק אלוק ממעל... אני 
מעצמי... אז כעת לקראת ראש השנה.. אני בסה"כ צריך לחזור לעצמי!!! לחזור לאני הטהור שבי!!! ל"אלוקים עשה את 

 האדם ישר" שבי... ברגע שאני אחזור לעצמי... זהו!!! זה מספיק... אני כבר מושלם... 

ייתי ילד והייתי רוצה לעשות רושם ולצורך העניין הייתי משתגע ומשתולל לפעמים... אמא שלי תמיד אמרה לי: כשה תבין:
די... תפסיק... תהיה מה שאתה!!! אתה הכי חמוד כמות שאתה טבעי!! אמא שלי לא ביקשה ממני שאני אחזור בתשובה 

בלי פוילשטיק... זהו!!! אם תהיה מה שאתה אתה כבר ואני אשתנה... אדרבה... תחזור בסה"כ לעצמך... תהיה מה שאתה 
)אתה מבין לבד שאת הדוגמאות האמיתיות אני או לא אכתוב או מסודר!!!! אז הנה לך... הדוגמא שכתבתי כעת זה מדגם פיצקאלע...  

עשרות אם לא ... אז תקח את המדגם הזה ותנסה לחשוב כמה כאלו דברים קורים לי ולך מידי יום ביומו שעדיין לא מזהה...(
לשוב לה' פירושו לעמוד בגודל טבעי מול ה' ולזהות את  זה חלק בלתי נפרד מהתשובה!!!ואני לא מגזים.... וזה!!! מאות!!!! 

עצמי!!! על ה' לא צריך לעשות פוזות... הוא מכיר אותי יותר מידי טוב... הוא מכיר את החולשות שלי... והוא מבין אותם... 
 להצביע על כל מיני חולשות שקיימות בי ולא להפוך אותם לאידיאולוגיה...  להיות כנה ולדעת

אם אני לא מפרגן למישהו כי יש לי צרות עין בו... זה מאוד לא נעים... ואני לא מגלה את זה לאף אחד... )אפילו לא לעצמי( 
צמי וגם את הרבש"ע ולהגיד לו: אדרבה... במקום לנסות לרמאות גם את עאבל מאבא שבשמים אין טעם להסתיר את זה!! 

רבש"ע: תעזור לי להילחם בפלוני כדי להעמיד את הדת על תילה... בא נדבר ישר ולעניין: אבא שבשמים... תן לי גם!!! שגם 
אני אהיה מרוצה מעצמי... שגם לי יהיה סיפוק מעצמי ומעמד מסוים שיספק אותי... כדי שלא אצטרך לחפש מתחת 

עם החולשות שלי...  עם!!!!!השני.. וכן הלאה וכן הלאה... אינספור סיטואציות שאני כמות שאני... הריצפה חסרונות אצל 
אני מתוק ואהוב וחביב אצל אבא שבשמים... אבא שבשמים לא נבהל לראות אותי לא מושלם... אדרבה... בשביל זה הוא 

לגנוחי גנח שלי.. לילולי יליל... המקום החסר שבי פה... מבין ומאזין מביט ומקשיב לקול תקיעתנו... אבא שבשמים מאזין 
רק מעורר יותר געגועים ואהבה אצל אבא הגדול שאין לו שום בעיה להשלים איתי... אבל לפנות אליו בגודל טבעי!!! אבא... 

ה יתברך תדדה זה מה שאני... אני עוד אגדל... אנחנו יחד נעבוד על זה... בידיים שלובות... אנחנו נתקדם צעד אחר צעד ואת
אותי כמו אמא שמדדה את בנה... רגל ועוד רגע.. אתה תלמד אותי חוקי חיים לעשות רצונך בלבב שלם איך להיות יותר 
טוב... אבל כעת זה מה שאני!! אנא תסלח לי ה' על שהתבלבלתי השנה... כן... וידוי זה סוג של טיפול רגשי!!!! אבל מול 

אני מאופק... לא חושף רגשות... לא מגלה מה יש לי בתוך הלב... עסקים כרגיל... אבל אבא שבשמים... מול אנשים אחרים 
מול אבא שבשמים?? כאן הכל פתוח... איזה מתיקות יש בזה... כשאתה נכנס לזה אתה בבת אחת מרגיש שלוות נפש... כן.. 

. התנדנדתי עוד יותר חזק... כמעט היתה שנה אחת שלא הצלחתי להתרכז בתפילה... מה לא עשיתי... קימטתי את המצח..
עלה לי רעיון: רבש"ע: אל תשאל... אני לא מרוכז... אתה יתברך יודע בעטתי בסטנדר... ושוב דבר לא עזר... פתאום 

שזה בגלל שאני בכח מנסה להאריך בשמו"ע כי אני מתבייש לסיים לפני שמתחיל חזרת הש"ץ... או בגלל שפג 
: פתאום נהייתי מרוכז... סו"ס נפתחתי רגשית מול אבא שבשמים... סו"ס אני התוקף של הריטלין... בקיצור

מדבר איתו ישר ולעניין בלי לעשות גם עליו משחקים... כן... זה חלק בלתי נפרד מהתשובה!! לשוב לעצמי!! 
 אמת!ודברך  אמתלהיות כנה עם עצמי!! ומשם לפנות אליו יתברך!!! כי אתה אלוקים 
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 אבא: אתה מרחם עלי??? כמה??

כמידי ערב ראש השנה אני הולך לבית קברות... 
לפקוד את קברה של אמי ע"ה... מטבע הדברים אני 

ה צריך ישועה בשלל נושאים... והנה באחד מערבי ר"
הייתי מאוד שבור... במקרה זה היה בנושא של 
המתנה לילדים ובכיתי שם במשך חצי שעה ויותר... 
מה שנקרא בכיתי לאמא... שתעמוד לפני כסא 
הכבוד ו... ותתפלל ש... שיהיה ישועות... לאחר חצי 
שעה של תפילות בלב נשבר... עזבתי את הקבר... 

יו והתחלתי לחשוב על אמא שלי... מה אמא עכש
חושבת... בטח היא נורא מרחמת עלי... בטח היא 
ממזה בוכה עכשיו...  אאאאוף... בעצם למה ציערתי 
אותה??? הרי את אבא שלי שיבדלחט"א אני לא 
מעיז ככה לצער... אני אומר לו שהכל בסדר... ולא 
נורא... אז למה אני עושה לאמא שלי כזו עגמת נפש 

אותי מין מחשבה ועוד בערב חג...   ואז לפתע תקפה 
כזו מוזרה... מחשבה חצי נפלאה... חצי אכזרית... מה 

מחשבה אמיתית!!!! אמיתית לגמרי שבטוח: 
אני  ש... שלא!!!פתאום נפלה לי מחשבה  לגמרי!!!!

דווקא חושב שכעת אמא שלי בכלל לא מרחמת 
עלי... כן... אמא שתמיד ריחמה עלי וכאבה יחד 

... יתכן שלא רק איתי... דווקא הפעם לשם שינוי
שהיא לא מרחמת... היא אפילו כועסת עלי... היא 

כי   ולמה??מצידה כמעט גירשה אותי מהקבר...   
תאר לעצמך שאתה מגיע לשוק ארבעת המינים 
למחרת יום כיפור בשיא העונה... ואתה רואה שם 
את אחד מסוחרי האתרוגים ה"כבדים" שבימים 

כל אתרוג שלו  כפשוטו!!!האלו הוא גורף מיליונים 
שקל למאתיים דולר... ומאות אנשים  052נמכר בין 

מגיעים וקונים... וקונים בקצב... בזה אחר זה... 
ו"מכניסים" לו בוחטות לכיס... והוא עומד עם כל 
השטרות בידיים ותוך כדי שהוא דוחף עוד ועוד 
שטרות ועושה מליונים... תוך כדי הוא מתבכיין... 

. אני עייף... אני כבר עומד פה ארבע אוי... אין לי כח..
שעות... וכואבים לי הרגלים... רק אתמול היה יום 
כיפור... די... תרחמו עלי... תנו לי ללכת הבייתה... 
רחמנות... יהודי עייף... די... גם לי יש בית... תרחמו 

  תגיד לי: מישהו ירחם עליו??? עלי.... 

שה... אני מוכן בחיים לא!!!! אני הייתי אומר לו: בבק
להחליף איתך... תביא את הבוחטות ותלך לנוח 

אתה מקבל  תשתוק!!!!בבית... אני הייתי נוזף בו: 
על כל אתרוג... ואתה עוד רוצה לישון?? אז  022$

נכון... העיניים שלך באמת טרוטות... יתכן 
שחיצונית... המראה שלך אולי טיפה מעורר רחמים... 

את השטרות הכחולים  אבל כשאני רואה תוך כדי
והירוקים שנדחפים לך לידיים בקצב מסחרר... אני 

חשבתי ממש לא נכשל במידת הרחמים עליך...  
לי מאוד קשה... כי... כי אני  לעצמי: אותו דבר כאן!!!

חי פה!!! עמוק עמוק בנווה התלאות... וכאן אני לא 
רואה כלום ולא מבין כלום... ומבחינתי הכל חשוך 

י לא רואה אור בקצה המנהרה.. ודי... ואני מציד
רבש"ע קשה לי... אבל אמא שלי בשמים הרי יודעת 

קורה... היא יודעת את מה שאני לא   ב א מ ת מה 
יודע... היא יודעת שדבר ראשון למעשה אין מה 
לדאוג... הקב"ה כבר ממזמן הרגיע אותה והראה לה 
איך שהמפה כבר משורטטת מראש ועמו אנוכי 

לצהו ואכבדהו אורך ימים אשביעהו בצרה אח
ואראהו בישועתי... אז אמא שלי דבר ראשון לא 

אמא אבל זה לא רק זה!!!! דואגת כמוני מה יהיה... 

שלי יודעת עוד משהו!!!! אמא שלי יודעת איזה 
שהישועה מתעכבת  נוסףמיליונר אני נהיה על כל יום 

ל ולא מגיעה!!!! אמא שלי יודעת איזה הון אני גורף ע
כל יום נוסף של תפילה וזעקה מעומק לב מול אבא 
שבשמים. אמא שלי יודעת איזה קנייני נצח 
אינסופיים אני רוכש כעת בכל יום נוסף שאני מקבל 
באהבה את הסטטוס שלי ולא מתלונן... בקיצור: 
אמא שלי יודעת שלמעשה אין מה לדאוג... הכל 

יח יסתדר בסוף... רק יש כמה מיליונים שצריך להרו
ובשביל זה אני צריך קצת תפילות מעומק  על הדרך...

אחרי שאמא שלי  נו... כעת אני שואל אותך:לב...   
יודעת את כל המידע הזה... פתאום אני מגיע לקברה 
כולי סחוף ודווי ומתוסכל מזה שנשארתי אחרון 

 בתחנה ואני בוכה... אוי אוי אוי... איזה מסכן אני... 

נו... כעת באמת  אמא שלי?? תנסה להיכנס לראש של
נראה לך שהיא מסוגלת לרחם עלי??  אני חושב שלא 
רק שהיא לא מרחמת!!!! היא כועסת עלי!!!!! בדיוק 
כמו שאני אתעצבן אם אני אראה את סוחר 

כל הדרך אל  לישוןהאתרוגים ה"אומלל" שרוצה 
 הבנק...  

כן... אז אדוני... אתה רוצה להרויח?? תעבוד קצת!!!! 
היא פשוט  אורה זה מה שאמא שלי אומרת לי...לכ

מקריאה לי את הרש"י הראשון בפרשת וישב "לא 
דיין לצדיקים מה שמתוקן להם לעוה"ב אלא 

)אגב: שלא תבין... שמבקשים שלווה בעוה"ז???? 

המחשבה הכ"כ חדה כתער והכ"כ אמיתית שתקפה אותי באותה 
סו"ס זה היה ערב שעה... מחשבה כזו לא היתה מגיעה בסתם יום.. 

ר"ה. ואני בדיוק עומד מול קברה של אמי ע"ה. ושלא תדע. 
כשאתה עומד בכזו סיטואציה שם האמת מצליפה בך בכל עוז!!! 

 באופן שאתה לא יכול לחמוק ממנה...(

עכ"פ עם ההרגש הזה יצאתי מבית הקברות... מצד 
אחד ההבזק הזה נתן לי המון חיזוק ותעצומות נפש... 

סו"ס  ני... זה... זה לא לגמרי עזר לי!!!!אבל מצד ש
עדיין יש בי את הילד הקטן שרוצה להתחבאות תחת 
הסינר של אמא ו"כאיש אשר אמו תנחמנו..." וסו"ס 
אני פה בעולם השקר!!! והרי אם אמי ע"ה היתה כעת 
בחיים חיותה... הרי היא לא היתה נוזפת בי... אלא 

ה מרגיעה היתה מרגיעה אותי כמו שתמיד היא הית
אותי שהכל בסדר... ותכל'ס... עכשיו אין לי את זה!!!! 
יש לי אמא בעולם האמת... ושם היא יודעת להגיד לי 
רק את האמת!!! היא יודעת להגיד לי שאין לי זכות 
לבכות!!! ושאני צריך להגיד תודה רבה שיש לי עדיין 

)וזה לא סתירה אפשרות לסגל מצוות ומעשים טובים... 

פללת ומעתירה עלי וכידוע ש"המתים יודעים בצער שהיא מת
 החיים..."(

הילד הגדול יצאתי מבית הקברות בהרגשה חצויה... 
קיבל מעוף... עזוב אותך עולם הזה... העיקר  שבי

עושים מה שצריך... העיקר לחטוף עוד תפילה... ומחר 
הילד הזה אשר  אבל הילד הקטן שבי...לקבל שכרם... 

 נו... הוא עדיין נשאר מדמם!!! זקוק ל"אמו שתנחמ

ואז!!!! כשהגעתי הבייתה... והתפללתי מנחה ואמרו 
שם לדוד ה' אורי וישעי... פתאום אמרתי את הפסוק: 

התבוננתי בפסוק  כי אבי ואמי עזבוני וה' יאספני"!!
 הזה... ואז קלטתי: מה דוד המלך אומר פה?? 

כתוב כאן: שיש שלב מסוים ומקום מסוים בחיים 
ף אחד לא מרחם עליך!!!! אפילו אבא ואמא כבר שא

לא... כי יום אחד כככככולם מבינים שהכל לטובה... 
כולם מבינים שמה שה' עושה זה הכי טוב... ואתה רק 
נהיה מיליונר מכל ניסיון וכל קושי... ותשמח בכל 

אבל אז!!! בדיוק קרטוב של יסורים שבאים עליך... 
 וה' יאספני!!!!ז א אז... כשאבי ואמי עזבוני...

יש מישהו אחד שגם כשככככולם כבר לא רואים צורך 
לרחם עלי... הוא עדיין ממשיך לרחם עלי... ומי זה?? 

הוא יתברך יודע באמת הכל...  אבא שבשמים!!!!
 ולמרות כן... הוא ממשיך לרחם עלי... 

 וזה בדיוק ההההנקודה של י"ג מידות של רחמים!!!!

ה מה זה י"ג מידות של אני רוצה שתבין: לכאור
רחמים?? מה הבשורה הגדולה שה' רחום וחנון???  
למה זה היה מאורע דרמטי ש"וירד ה' בענן... ויעבור 

מה פה ה' על פניו ויקרא... ה' ה' קל רחום וחנון..."??? 
הרי הקב"ה הוא קל גדול גבור  ההמצאה הגדולה??

על  ונורא ואדיר... וכל השלימויות שבעולם יש בו... אז
 למה לא???הדרך הוא גם רחום וחנון ארך אפיים וכו'... 

מה תרצה... שהוא לא יהיה רחום וחנון?? אם רחמנות 
זו מידה טובה... אז למה שהקב"ה לא יהיה רחמן...? 
הבנת את השאלה?? מה הסקופ הגדול במעמד של י"ג 

למה היה צריך פה להעמיד את  מידות של רחמים???
ר וה' יעבור על פניו ויקרא...??? משה רבינו בנקרת הצו

 איזה חקיקה יוצאת דופן היתה פה??? 
הההנקודה!!! הנקודה של י"ג מידות מה התשובה??? 

ה' מתייצב איתי  ויתייצב עמו שם!!!!זה  של רחמים...
איפה שאני  בדיוקאיפה שאני נמצא.. אבל  שם!!!

נמצא... לגמרי לגמרי איתי... איפה שאני... בתחושות 
.. בחסר שלי... ונכנס לגמרי לגמרי לתוך הנעליים שלי.

 הקטנות שלי... 
 זה הסקופ!!! זו הההנקודה של י"ג מידות של רחמים... 

אני רוצה שתבין: הרי גם אני מטבעי רחום וחנון... גם 
אני... כשאני רואה יהודי עומד עייף ומרוט והעיניים 

טרוטות ומשוועות לקצת מנוחה... גם לי יש שלו 
עד שאני מקבל את  עד!!!!נכונות לרחם עליו... 

התמונה הרחבה... ואז אני קולט שהההלו... הבן אדם 
בסה"כ מרויח וגורף מיליונים על כל דקה שהוא נשאר 
פה... אז זה בסיייידר... הוא בכלל בכלל לא מסכן...  

ם אחרים לרחם אין פה מה לרחם... לך תחפש אנשי
 עליהם... 

ראש  לאאני  ראש גדול!!!!זאת אומרת: לי יש ברוך ה' 
קטן... אני לא מסתכל נקודתית... גם אם נקודתית אני 
רואה לנגד עיני אדם עייף ומרוט... נו.. בסייידר... 
בשביל זה אנחנו לא ילדים קטנים... וגם אני וגם הוא 

במבט הרחב בעצמו יודעים להסתכל על הדברים 
והכוללני ושנינו קולטים מצוין שבסה"כ הבן אדם 

 בכלל לא מסכן... תסכים איתי... 

 -כן... ראש גדול ראש גדול...עד כאן אני... לי יש 
 הכתובת זה אני!!!! 

אז זהו!!!! שאין סוף ברוך הוא שמלא ככככל הארץ 
כבודו... הוא יודע לעשות מה שאני לא יודע... תנחש 

  ראש קטן!!!!  להיותמה??? 

אבא שבשמים מסוגל לראות יהודי עייף... והוא 
  מתייצב עמו שם!!!

בני היקר... אתה עייף??? אוהו... איזה מסכן אתה... 
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אני מאוד מאוד מרחם עליך... בני היקר... המו 
מעי עליך... אני יודע... אתה כ"כ רוצה לישון 
כעת... אל תדאג בני היקר... אני אשדד מערכות 

י אארגן לך איכשהו איזה כוס קפה גזעית ואנ
שתזרים בך כוחות מחודשים... או לחילופין אם 
מאוד תבקש ממני אני אארגן לך איזה מיטה 
טובה... העיקר שלא תהיה עייף... אוי... בני 

 היקר... אהבה שלי... 

ואני עומד מהצד ורואה את רחמיו של הקב"ה 
יד נחלץ ואני מאיך הם נכמרים על בנו האומלל... 

אבא שבשמים... עזוב... זה בסייידר...  חושים:
אל תקח ללב... אני מכיר אותו... הוא שכן שלי... 
הוא בכלל בכלל לא מסכן כמו שהוא נראה... 
הוא יושב על בוחטות... הוא עושה עכשיו המון 

אבא שבשמים... אל תצטער  -כסף... זה בסדר
 לראות את הבן שלך כזה מרוט... לא יזיק לו

ראש קצת להתאמץ... אבא שבשמים... קצת 
  גדול!!!!!

הסברתי לרבש"ע...  אה... מה אתה אומר עלי???
שרבש"ע   ראש גדול...שהוא פשוט צריך לפתוח 

 יראה את כל התמונה... לא רק חצי תמונה

כן!!! אז הנה!!!! זה בדיוק הגדלות הנוראה של י"ג 
 מידות של רחמים!!!

לצמצם את ככככככל  שהאין סוף ברוך הוא יכול
מי הראש הגדול... ואת כל התמונה הכללית ש

יתברך יודע באמת באמת את כל  כמוהו ורק הוא
המכלול... ובי"ג מידות של רחמים התגלה 
שישנה מציאות כזו והנהגה כזו שהקב"ה כביכול 

הראש שוכח מהכל... שם בצד את ככככל 
בני  ראש קטן!!!!ב  ומתייצב עמו שם!!! הגדול...

היקר: אתה עייף... ואני פה!!! איתך בקושי... אני 
כעת יודע דבר אחד: שאתה עייף... ואין לך מצב 
רוח... ואני איתך במקום הזה... ומרחם עליך 

 במקום הזה... 

אני איתך הרבה הרבה יותר ממה שאתה בעצמך 
 מבין את עצמך!!!! 

אתה  ראש קצת גדול...ולמה?? כי סו"ס לך כן יש 
... שלא מגיע לך... אתה יודע שככה הרי יודע ש

ראש זה... אתה כבר כן למדת לגשת לחיים ב
ולהבין שבשביל לקבל כך וכך צריך לשלם  גדול

מחירים ולסבול כך וכך... ממילא אתה יודע 
שככה זה ואתה לא שוקע ברחמים עצמיים... 
אבל דווקא אני אבא שבשמים גדול העצה ורב 

לם את המכלול... העליליה... שיודע הכי טוב מכו
דווקא אני בראתי מציאות של י"ג מידות של 

מתייצב איתך רחמים שאם משהו חסר לך... אני 
בקושי שלך... וכעת אני מתעלם מכל  שם!!!

המכלול... אני לגמרי איתך בכאב... ומתעלם 
 לגמרי מכל המסביב... 

האם אתה קולט את ה"דבר" הגדול והנורא 
 שנתחדש פה???? 

--- 

אני צודק... כשיצאתי מקברה של אמי ממילא 
ע"ה... ופתאום קלטתי שיכול להיות שהיא בכלל 

 לא מרחמת עלי כי היא יודעת את המכלול... 

ובינינו... האמת היא שלאו  יתכן!! יתכן בהחלט!!!
דווקא היא. זה בעיקר אני בעצמי!! אם אני בעצמי 
הייתי יודע ומקיף את מכלול הנתונים... אם היה לי 

גדול והייתי יודע מה אני מרויח בכל יום נוסף  ראש
שהישועה מתעכבת הייתי גם אני רוקד משמחה... 
ממילא כשיצאתי מבית הקברות  קלטתי שבכלל לא 
בטוח שאמא שלי מרחמת עלי. אין לה סיבה לרחם 

 עלי.

על איזה כתף אני כן  נו... אז מי תכל'ס כן ירחם עלי???
ש נוח להתבכיין... יכול להניח את הראש שלי ולהרגי

 להתמסכן... לבקש פוסי???

אצל אבא שבשמים!!!! בשביל זה יש י"ג מידות 
 של רחמים!!!!

רק  ראש קטן!!!רק אבא שבשמים מסוגל להיות כזה 
אבא שבשמים יכול להתעלם ולשים בצד את כל 

יתברך יודע... את כל החשבונות  רק הואהמכלול ש
להתייצב . וכעת ש"הכל לטובה..." את הכל לשים בצד..

להיות איתי לגמרי לגמרי בכאב... לכאוב  עמי שם!!!
איתי... לבכות איתי... ולקום ולהושיע אותי... ויכול 

 את מי???להיות שזה מאוד מבלבל!!! 

אז  עולם!!את מי שלא קולט שיש לו עסק עם בורא 
בשביל זה יש לנו עסק עם בורא עולם שהוא כ"כ גדול 

א יכול פתאום להיכנס לראש ונורא... ש... שרק הו
 הכ"כ קטן שלי... ולהיות לגמרי לגמרי שם...

--- 

את השיבר הזה אנחנו מתחילים להפעיל עם כל 
הקיטור במוצאי שבת הקרוב!!!! סליחות!!! מה עושים 
שם בסליחות??? מתחילים להפעיל את הטורבינה 

 י"ג מידות של רחמים!!!!האדירה הזו ששמה 

ה שביום הזה הקב"ה מפעיל כן... לקראת ראש השנ
את המערכת האדירה של המכלול... "אתה זוכר את 
כל המפעל... צופה ומביט עד סוף כל הדורות... להיזכר 
מעשים רבים והמון בריות לאין תכלית..." בראש 
השנה הקב"ה מעמיד את כככככל הפרטים ואת כל 

הגדול גדול  )השנה(ושם!!! בראש מכלול השיקולים...  
שם עלולים להתקבל כל מיני  המכלול... הזה של

יודע שהכל מוביל  ראש גדולגזירות שרק הוא יתברך ב
 לטובה... 

אז בשביל זה!! כמה ימים לפני כן... אנחנו כבר 
את  ההפוך לגמרי!!מתחילים להפעיל את המנגנון 

אבא שבשמים... אני  ראש קטן!!המנגנון של הכביכול 
ת החשבונות שלך... אני לא יודע כלום... אני לא יודע א

יודע דבר אחד... שאני אפרוח צהוב.. קטן... ומבוהל.. 
אני מפחד... יש קורונה... יש לי רשימה של בעיות 

 ודאגות בחיים... ואני רוצה את החיבוק שלך... 

כן!!! אני יודע שצריך לחשוב רק על כבוד שמים וכל 
מה שה' עושה הכל לטובה... אבל אבאלע... אני כעת 

וכה... כעת יש לי מינוס בבנק וזה מה שתופס לי את ב
הקב"ה פתאום עוזב את  ויתייצב עמו שם!!!!הראש... 

כל החשבונות הכוללניים והוא מתייצב ומתביית איתי 
במינוס הזה!!! איתי שם באלע אלע משיגעסען שלי... 
בההסתבכויות הפרטיות שלי... ש... שאף מטפל רגשי 

ן שלי... והוא מתייצב עמי לא הצליח לרדת לראש הקט
 שם!!!! 

--- 

אני חושב שזה הפשט במימרא שאנחנו אומרים 
בכל מקום שאתה מוצא גדולתו בכל מוצאי שבת: 

ומה  של הקב"ה שם אתה מוצא ענוותנותו!!
עושה משפט יתום הדוגמא שחז"ל מביאים.?? 

הקב"ה מאוד מאוד מרחם על יתום  ואלמנה!!!
ה' כ"כ מרחם על יתום  אם אני לא מבין:ואלמנה... 

ואלמנה... אז למה הוא לקח להם את אבי 
המשפחה?? ממה נפשך: אם הקב"ה כ"כ מרחם 
על יתום ואלמנה... אז שישאיר את אבי המשפחה 
בחיים ואז לא יהיו לא יתום ולא אלמנה וכולם 

 מרוצים?? 

הקב"ה גדול העצה ורב  מה התשובה??? 
ראש ה כל מיני חשבונות של העלילייה... יש לקב"

שרק הוא מקיף אותם... ואם הוא החליט  גדול גדול
לקחת את אותו אבי משפחה ל"ע אנחנו לא 

 מהרהרים כי ה' גדול!!!! 

טוב... בסדר... אם הקב"ה יודע מה שהוא עושה... 
והוא החליט שהדבר הכי טוב זה שיהיה פה יתום 
ואלמנה שבורים ורצוצים... אז אנחנו מכבדים את 

אז זהו!!! שפתאום הקערה רצונו... מה נעשה... 
ואותו גדול העצה ורב העלילייה  התהפכה על פיה

שבחשבונות הגדולים שלו החליט שיתום ואלמנה 
שבריריים זה הדבר הטוב ביותר... לעשות... פתאום 

... הוא יתברך מאוד מאוד מרחם על יתום ואלמנה
 ואוי ואבוי למי שישבור להם את הלב עוד יותר... 

אם הקב"ה לא עשה  נו... אז איך זה הולך ביחד???
את השיקול של הרחמים ולקח את אבי 
המשפחה... אז למה כעת הוא כן עושה את 
השיקול ומאוד חס ומרחם עליהם??? אז הנה!!! 

של הקב"ה  גדולתובשביל זה במקום שאתה מוצא 
ענוותנותו!! כמו שהקב"ה מאוד  שם אתה מוצא

ויש לו חשבונות מאוד נרחבים.. ככה באותה  גדול
שזה אומר לעזוב  מידת ענוותנותומידה יש לו את 

בבת אחת את כככככל החשבונות ולשים את 
ככככולם בצד ולהקשיב לקול יתום ואלמנה... רק 
הקב"ה יכול להיות ראש גדול ובד בבד ראש קטן... 

שבון גדול גדול של עצה עמוקה וגם אם יש כעת ח
שיוסף צריך כעת לרדת למצרים בגלות... עם כל 
הסבל ועם כל הצער שכרוך בזה... זה לא סתירה 
שברגע שהריח של העטרן מציק לו... פתאום 
הקב"ה מתייצב עמו שם ושולח לו לפתע צרי ולוט 
של בשמים... וגם אם יש חשבון גדול בשמים 

ה?? אל תשאל... שצריך שיהיה קורונה... למ
חשבונות שמים... אבל אם אני כעת נמצא 
בבידוד... או מפריע לי המסכה... הקב"ה בבת אחת 

ראש עוזב את כל הראש הגדול... ומרחם עלי ב
ביותר... הוא יתברך יודע כעת דבר אחד: לבן  הקטן

 שלי חם עם המסיכה וזהו... 

על זה תמכנו יתדותנו!!! בשלוש עשרה תבות 
עות כי לא נשלבות... אבא שבשמים ובשערי דמ

מרחם!!! והוא מרחם הרבה יותר ממה שאתה 
מדמיין... תדמיין... מצוין... טוב שאתה מדמיין 
כמה שהוא מרחם עליך... סיימת לדמיין?? כעת 
תבין שזה עוד יותר... עוד עוד יותר.. הרבה יותר.. 

 נעם של אינסוף..-זה רחמים בפאר
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   ורונה... הנה הוא... תפסנו אותו... זה אני!!!!!!!!!! מצאנו את האשם בק

אימת הדין מורגשת בירושלים!!! אפשר למשש את המתח באויר... כן... אמנם בכל העולם כולו יש קורונה... אבל ירושלים היא 
החשמלי פה!!!  אורו של עולם... בית המקדש הוא הארון חשמל של כל העולם... ואם יש קורונה בצי'לה הבעיה היא בקצר

משהו פה בחיבורים עושה את הקצר העולמי... וחברת החשמל של כלל ישראל שוקדת כעת ימים ולילות על התיקון הנדרש... 
 מחפשים בנרות את מקור הבעיה... ו... ומחפשים... 

קורעים את השמים  בית דין הגדול יושבים בלשכת הגזית סביב השעון ומנסים למצא איפה הפירצה... ולבנתיים אנשי מעמד
בתפילתם בבית הכנסת שבעזרה... ואילו הכהנים גם משתתפים איתם "ובין האולם והמזבח יבכו הכהנים משרתי ה'..." 
במקביל שבט הלוי שאחראי במשך השנה על מערכת האכיפה והבקורת של "שופטים ושוטרים תתן לך בכל שעריך" הרי כעת 

ף שלא נראה כמותו... והם פושטים כעת על כל כפר הכי נידח בגבול ישראל... לגדור שבט לוי התגייס כולו למבצע יסודי מקי
י... כל קבוצת לויים בוחרת ישוב אחר... והם בודקים את העירובין... את מצב -פרצות ולבדוק מה צריך תיקון במלכות שד

כות טומאת מקדש וקדשיו והלכות המקוואות... את סכיני השחיטה... את הכשרויות... עורכים שיעורים מתומצתים בהל
שביו"ד ותקציר הלכות שבת... סוגרים פינות בנושא ערכין וחרמין והקדשות... מתאמים עמדות עם הבית דין שלשה שבכל 
עיר ועיר האם כל העוולות מטופלות... מקיימים פגישות עם גבאי הצדקה שבכל כפר... אול יש אלמנות ויתומים שזועקים על 

ואין מושיע להם ואולי מחמתם נתקיים "וחרה אפי בכם" רח"ל. בימים אלו מחולקים אלפי דוחו"ת ונטילת  חמס שנעשה להם
 משכונות לאנשים שהתחייבו חטאות ואשמות ולא הקריבו...

המצב לא פשוט... אנחנו חייבים לעצור את התפשטות הנגיף!!  ה' שב מאחרינו בשנה זו  אין מה לעשות יהודים יקרים!!!
"מי יודע ישוב וניחם האלוקים ושב מוכרחים לגדור פרצות ולשוב אליו בחזרה... ומכאן יוצאת הקריאה מבית הדין הגדול:  ואנחנו

לתקן... כל )יונה ג'( ואכן תורות ארוכים יש כעת בכניסה לשלושת בתי הדין שבהר הבית... כל מי שיש בידו  מחרון אפו ולא נאבד"
פרנס שיש באמתחתו איזה נקודה למחשבה כיצד אפשר לגדור גדר... או להעמיד אותנו מול פירצה שלא גדורה... או עוולה 

 שלא מטופלת... ברגע שהדבר יתקבל בבית דין... מיד יעמדו למנין ויגזרו משמרת למשמרתי!!!!
 --- 

ועות.. שבשבוע האחרון הכהן גדול מסתגר בלשכתו... הוא כמעט והנייעס לא שוקט על שמריו... כעת מתהלכות כל מיני שמ
ולא מופיע... הוא החליט שאולי "בשלי הסער הגדול" וכל היום הוא יושב ועוסק בחשבון נפש מעמיק למצא במה הוא 

גדול חטא!!!! וכעת רצה שמועה שהכה"ג מצא!! הוא מצא איזה שגגת הוראה מהעבר ומתקיימים כעת מגעים מול בית דין ה
)לבטל מקצת ולקיים מקצת ולא ביטל כל הגוף... ואם לבחון ולבדוק האם אכן שגגת הוראה זו עונה על כל הפרטים של "העלם דבר"!! 

זה מה שבטוח... אם בשעות הקרובות יתברר שהכה"ג חייב פר כהן משיח זה...  עשה בהוראתו, והאם הוא חכם מופלא.. ועוד כמה פרטים(
... כי פר כהן משיח זה אמנם קרבן אישי... יש פה כה"ג ששגה באופן פרטי בינו לבין הקב"ה... אבל לקרבן כי דרמה מזעזעת!!!

הזה יש פרסומת מאוד מכלימה!! כי את דם הפר הזה הכה"ג צריך להזות דווקא בהיכל, על הפרוכת ועל מזבח הזהב, ובשעה 
ולא זו בלבד.. את  טורת... לך תדע: אולי צריך גם לזרוק את המגרפה()כמו בקשהוא מזה כל העם צריכים לפרוש מבין האולם ולמזבח 

בשר הפר הזה לא מקטירים ע"ג המזבח... אלא יש דין מיוחד להוציא את בשר הפר ועורו מחוץ לירושלים ושם שורפים אותו 
חטא של הכה"ג ועוד ברוב עם הדרת מלך. והמשמעות היא שכל ירושלים הולכת להשתתף בתהלוכה רשמית שנושאת את ה

 בכותרת... 
עכ"פ כעת זה שיא הנייעס.. ואכן יענקי חזר הבייתה מהישיבה קטנה כולו משולהב... אבא שמעת??? שמעת את הנייעס??  

הכהן גדול מואשם בחטא!! מחר בבוקר הוא הוא להקריב פר כהן משיח... איי איי... כעת כולם מדברים שהוא אשם בכל 
 את האשם... הכל בגללו...הקורונה... הנה... מצאנו 

 יענקי נבהל... אבא... מה קרה??? הכל בסדר?? אבא הזדעזע!! החויר!!! ו... ולא הצליח להגיב...
ארך לאבא כמה דקות... ואז הוא אמר בשקט: יענקי... אני מאוד מאוד מאוכזב ממך... הכהן גדול!! טהור הלב!! צדיק יסוד 

ול נגיף שכל העולם כולו סובל ממנו... לכה"ג יש הכי הרבה את מי להצביע ולהאשים... עולם... עומד כעת מול צרת ציבור... מ
הרי מי כמו הכה"ג... הרי הרי יודע את הלשון הרע'ס.. כל מצורע... כל סוטה... כל החטאות והאשמות... כל המחללי שבת... 

רוחני של כלל ישראל... ואם הכה"ג מחפש אשמים ועובדי ע"ז... כולם עוברים דרכו... הכהן גדול מכיר מקרוב את כל המצב ה
בשבוע האחרון הכה"ג החליט להסתגר  ובכל זאת!!!!הכי קל לו!!!! יש לו את הרשימה הכי עדכנית והכי טריה ישר מהתנור... 

המסקנה והנה... לאחר שבוע ימים של חיפוש דרכיו... הוא מצא משהו.... ו... ומה  "בשלי הסער הגדול"!!!!מתוך טהרת לב ש
המסקנה היא שאם הכה"ג מבין שבשלו הסער הגדול... אז אני  תתביישו לכם!!!!שלכם בנייעס מקווה?? שהכה"ג אשם?? 

ואתה??? קל וחומר שבשלנו הסער הגדול... ואכן למחרת התקיים המעמד המרטיט... אלפי יהודים הגיעו לבית המקדש... 
יכל. וההתייפחויות שלו נשמעו למרחקים... הפעם הוא כן האריך והכה"ג לקח מדם הפר ועלה בראש מורכן ונכנס לה

בתפילתו.. הוא לא חשש להבעית את ישראל... עם ישראל בלאו הכי מבועתים מהצרות והיסורים של השנה האחרונה... וכעת 
ק ו... ו... וכל אחד הכה"ג מתוודה על חטאו.. מי יכול להפריע לו ולקצר את התהליך הזה...  רבבות אלפי ישראל עומדים מרחו

 עושה את החשבון נפש האישי שלו... אם הכה"ג לא מתבייש להודות על חטאו אז למה שאני אתבייש... 
הכהן גדול רק יצא מההיכל... ו... ולפתע המלך התרומם מכסאו בבהלה!!! מלך יהודה עם כל גינוני המלכות... היחיד שיש לו 

ם את עיניו... ולפתע הוא קם בזעזוע... אוי.. אני כעת נזכר בחילול שבת שעשיתי לפני ישיבה בעזרה... עד כה ישב על כסאו ועצ
כמה שנים בשגגת מעשה... הוא פרש להתייצות עם הסנהדרין ויצא משם בפנים נפולות... ומיד ציווה שיביאו לו שעיר 

גם להתעורר... אם הכה"ג הגיע למסקנה חטאת!!!! כן... ראיתי את הכה"ג ש"פשעיו הודה ובחובו לא טמן" ו... וזה גרם לי 
המלך!!!! המלך  -ש"בשלו הסער הגדול" אז אולי בשלי... הציבור לא הספיק לחזור משריפת הפר... והנה... רואים את הנשיא

  עירה או כשבה()חטאת נשיא היא דווקא זכר ושעיר, ולא כיחיד שמקריב נקבה, ויכול לבחור או שעומד בצפון וסומך שתי ידיו על קרנות השעיר 
אשרי הדור שהנשיא שלו נותן  -העויילם עומדים משתוממים לראות את המלך מתוודה בבכי סוער על עבירות שבידו.. "אשר נשיא יחטא"

 שני האירועים האלו גרמו לזעזוע עמוק ורושם כביר בכלל ישראל... תוך )רש"י ויקרא(לב להביא כפרה על שגגותיו, ק"ו שמתחרט על זדונותיו 
שעות ספורות פתאום כל אחד נזכר במשהו... כל אחד נזכר במחדלים שלו... כל אחד בחולשות שלו... ובנקודות תורפה שהוא צריך לתקן 
אותם.. כן... לא בושה להודות בחטא!!! הכהן גדול יודע... המלך יודע... אפילו דוד המלך יודע לשוב בתשובה...  והכי הכי: לדעת שבשלי 

! זה היה המבחן כניסה של אהרן הכהן לכפר על כלל ישראל... שביום הקמת המשכן הקריבו קרבנות ו... ולא ירדה האש... הסער הגדול!!!
מחכים ומחכים ולא ירדה האש... אמר אהרן למשה: "יודע אני שכעס הקב"ה עלי ובשבילי לא ירדה שכינה לישראל" מיד נכנס משה עמו 

זו עבודתנו ! אם אהרן הכהן היה מצביע על אחרים... עד עצם היום הזה היינו מחכים שתרד האש... ובקשו רחמים וירדה שכינה לישראל"!!
   זה אני ואני ואני!!!!!"שלח אצבע ודבר און" תוריד את האצבע מהאחרים...  בעת שכזאת!!!
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 בקרוב ממש
 מושגים בסיסיים בהלכה -למען לא נבוש

 רעיון ספציפי ונקודתי לקבלה לראש השנה: 
נפשו... ולכל אחד יש את לב יודע מרת -כמובן ש

הנקודה שלו במה להתחזק... אבל סו"ס בגלל 
התאריך המיוחד בשנה זו, שראש השנה חל 
בשבת!! הרי מי שמחפש איזו נקודה לתפוס 
השנה... הרי שבת קודש!!! זה הראש השנה שלנו 
בשנה זו... ויהי רצון ששבת קודש מקור הברכות 

מר ששבת תשפיע עלינו לכל השנה... עכ"פ ניתן לו
קודש היא כמעט בגדר המצוות שאדם דש 
בעקביו... כן... מי שיודע חשבון יום השביעי הוא 
יום שמגיע אחד לשבעה ימים... ו... ושבת זה היום 
היחיד שאף פעם לא נדחה... זה קבוע ועומד!!!! 
אנחנו פוגשים אותו כל שבוע... דופק כל שבוע... 

לא ואם המתנה ששמה שבת  מוזנחת אצלנו ו
 מפותחת... אז מדובר פה בהזנחה פושעת...

בינינו... הייתי ממליץ לך דווקא לא להתחזק בלימוד 
 הלכות שבת... 

אדרבה!! להתחזק בסדר יום של שבת!!! להתחזק 
בליצוק תוכן ביום השבת... לעשות עסק משבת... ושלא 
תבין לא נכון... אין צורך לעשות עסק יותר  ממה שכתוב 

הלכה... אין צורך!!! תצמד למה בשו"ע ונפסק ב
שכתוב!! כולי האי ואולי... הלוואי ונעמוד במשימות 
הבסיסיות ביותר שנדרש מאיתנו בשמירת כבוד ועונג 
השבת... יש עשרות דינא דגמ' סביב עצם העניין הזה!!! 
רק לשבר את האוזן: ישנה את הבדיחה שנקראת "נישט 

ים שכשמישהו שבת גרעט"!! ובינינו... הרי כולנו יודע
אומר את זה... זה משפט פתיחה... שזה אומר שהוא 

 הולך כעת להגיד משהו שאסור להגיד בשבת... 
זאת אומרת: אם פעם יהודי היה שוכח את האיסור 
"ודבר דבר" ובטעות הוא היה מדבר על דברים שאסור 
לדבר אותם בשבת... אז עכשיו!!! יש לו כבר בדיחה... 

.. שתמיד מזכיר לו שזה יש לו כבר משפט מפתח.
אסור!!!! ו... והנה... אני הולך כעת לעבור על האיסור 

 הזה... זה פשוט מזעזע!! זה כמו "לשם יחוד" כזה... 
נישט שבת גרעט... אני מכוין כעת לשם איסורא דדבר 
דבר... מה קורה בקשר לנסיעה??? הנה לך דוגמא של 

יודע שחיקה בהלכות שבת... עד כדי כך שחיקה שאתה 
שאסור.. .והתרגלתי להגיד שאתה הולך לעשות דבר 

 שאסור... ולעשות אותו בלי להבין מה הבעיה...
כזה סוג של שחיקה יכולה להגיע רק ממצווה שאנחנו 
מאוד מאוד רגילים אליה ופוגשים אותה... וזה באמת 

 ככה... 
אז לפעמים צריך לחפש בכח איזה תאריך מיוחד או 

עת חיזוק דווקא בכבוד סיבה למסיבה לתפוס כ
 השבת..

תבין: לסוכה ולולב יש תאריך... לחנוכה יש 
תאריך... ולכן הנושא מטופח... מדובר... מושקע... 
כמובן בעונה שלו... אבל דווקא שבת ותפילין 
וציצית... דווקא בגלל שהם כ"כ מצוים... אז אין 
להם את העונה שלהם!!!! ודווקא הם נופלים לנו 

. ועל זה נאמר: "מצוות שאדם דש בין הטיפות..
בעקביו..." ובשביל זה אין ברירה אלא לייצר להם 
עונות... להמציא להם תאריכים... אז הנה!!! השנה 
השופר שלנו זה שבת קודש... גם ר"ה וגם ראשון 
לחשבון עוונות שניהם חלים בשבת... וחז"ל 
לוקחים לנו את השופר והלולב היקרים לנו מכל 

.. וזו הזדמנות לגלות עד היכן מגיע תמורת השבת.
אנחנו הרי מתרגשים מר"ה התמחור של שבת!!! 

הרבה הרבה יותר משבת... אז זהו!! שחז"ל מגלים לך 
שבעיצומו של ר"ה ובעיצומם של התקיעות.. הרי יהודי 
אחד שמחלל שבת מצליח להוציא אותם מהריכוז ולבטל 

גוש את את המצווה... ממילא ר"ה כזו הוא הזדמנות לפ
יוקרתה לשבת ולהתחיל להשקיע בה... נקודה 

 למחשבה... רעיון... 
 
  



“ 

 

 שמעת..? מוטל בטלן התמנה השנה לבעל תוקע..

מוטל אמנם אסור לכנות שם... אבל הכינוי הזה פשוט כתוב לו על המצח...  מוטל הבטלן!!!!
הוא אחד מהבטלנים המיתולוגים שיושבים שם מאחורה בספסל האחורי  הבטלן...

בביהכנ"ס.. תמיד מפטפט... תמיד צריך לגעור בו שישתוק... והנה כשמגיע ירח האיתנים 
וצריך לחלק כיבודים!!!!! צריך בעל תוקע, ומקריא, וצריך שליח ציבור שחרית ומוסף... יש 

נדחה לסוף הרשימה.. הוא אף פעם לא חלם  עליות לתורה... מטבע הדברים מוטל בטלן
)במקרה הטוב הוא אולי לקבל איזה כיבוד כי הוא לא שווה את זה.. כי... כי הוא מוטל בטלן!!!! 

אבל השנה!!!! אל תשאל!!! השנה  יקבל איזה פתיחת הארון במלך עליון... בעצם אולי במלך אביון...(
 ת זינק לשחקים!!!!המעמד שלו בבת אחמוטל בטלן עלה לכותרות... 

מוטל בטלן פתאום עשה שרירים והוא פיטר את הבעל תוקע... וגם את המקריא. אפילו 
את השליח ציבור הוא הצליח לשבש... הוא שינה לו את היוצרות של יו"ט ראשון של ראש 

   תנחש מה קרה???השנה... 
... הוא הרי לא שנה אחת חל ראש השנה להיות בשבת ו... ו... ומוטל בטלן... כמו תמיד

מפספס על שום מחדל... וכצפוי הוא שכח שר"ה חל בשבת... והוא נזכר להתחיל ללמוד 
את התקיעות בדיוק בר"ה בבוקר... והוא הוציא את השופר מביתו לרשות הרבים כדי 
ללכת לרב ללמוד... וכשהוא הגיע בעשי"ת להקריב קרבן חטאת על טלטול השופר... 

ת והם כ"כ הזדעזעו מהתקלה שקרתה בעקבות השופר שהם המעשה הגיע ללשכת הגזי
דפקו על השלחן וגזרו שמכאן ואילך אם ראש השנה חל בשבת... התוקע מקבל חל"ת... 
המקריא מקבל חל"ת... והשליח ציבור צריך לשנות את כל אופי התפילה... צריך להגיד 

ם מי שם עליו?? מי הסתכל שעד היו בגלל מוטל בטלן!!!!זכרון תרועה... והכל בגלל מי???  
לכיוון שלו? ואילו היום... דווקא בגלל הבטלנות שלו. הוא משדד מערכות ומזעזע את 

כן!!!! בראש השנה הזה יש המערכת כולה!!! כן... זה מעשה שהיה ולא רק היה אלא הווה!!!!
כן... הערבות הזו שאנחנו  ערבות!!!מה שנקרא   עבודה מיוחדת שאין אותה בכל שנה!!!

הרי בשנה הזו אנחנו מקיימים אותה הלכה קוראים עליה בפרשת אתם ניצבים... 
האר"י הקדוש שיש לו כוונות כאלו נוראות בתקיעת שופר... לפתע האר"י   למעשה!!!!

הקדוש מפסיק מכוונותיו... מה יש??? מוטל בטלן!!! כן... גם מוטל בטלן בתמונה.. ועם כל 
ד לכוונות ולפסגות שאפשר להגיע בעבודת ה'... אנחנו צריכים לשמור קשר עין עם הכבו

 כל מיני מוטל בטלן למיניהם... 
--- 

זו משימה כל ישראל ערבים זה לזה זה נשמע פתגם יפה... זה נשמע המלצה.. אבל לא!! 
זה  וזה לא צחוק!!! השנה אנחנו משלמים על מאוד מאוד קשה!!! תובענית מאין כמותה!!!

 מחיר של שופר ולולב דאורייתא... ואם אנחנו משלמים את זה... סימן שיש לזה מחיר!!!!
בשנה זו... ביום טוב ראשון של  שתיקה רועמת!!!כלומר: השנה התקיעת שופר שלנו היא 

ראש השנה... כשקולו של השופר לא!!! לא ישמע... בשתיקה הרועמת הזו אנחנו צריכים 
נוקב... איפה אנחנו אוחזים באחריות הזו... האם אנחנו בסדר לעשות את חשבון הנפש ה

 כלפי מה הדברים אמורים? איפה זה פוגש אותי בחיים???בזה?? 
אז בא נתחיל מבחורי ישיבות... כן... אתה בחור ישיבה... אתה מצידך מרגיש הכי לא קשור 

 לסיפור הזה... מה לי ולאחריות על כלל ישראל... 
להוי ידוע לך: עד לפני עשרים שנה היה ארגון  ל דווקא ממך...אז הנה!!! בא נתחי

בחורי ישיבות היו נשלחים לערי השדה.. יוצאים לרחובות  ישיבות לעם!!!שקוראים לו 
)אני עד היום זוכר אותם בתור ילד... ומנסים לשכנע ילדים חילונים להיכנס למוסדות תורניים... 

אל החליטו לבטל את הארגון הזה!!! וכולנו מבינים ו... ויום אחד גדולי ישר שם בק. אתא(
למה... כי בינינו... כיום כולנו מבינים שבחור ישיבה שיצא לערי השדה לקרב את 

זהו!! כבר החילונים... הם "יקרבו" אותו הרבה לפני שהוא יקרב אותם.. ולכן זה התבטל!!! 
 יותר מעשרים שנה שאין ישיבות לעם!!!

כן...  מבפנים!!היום זה פשוט קורה  ת הארגון הזה חוזר ובגדול!!!כעואני טוען בקנאות ש
אתה בחור בן עליה... יש לך בשכונה עוד כמה עשרות בחורים בני עליה כמוך... אבל אתם 
בני עליה... כל אחד מכם מחפש את הבית מדרש השקט ששם הוא יכול לשבת וללמוד... 

 בית שני... ו... ושקט.. אתה תפסת את העזרת נשים... והוא תפס לו את ה

איפה שאתה גר... מסתובבים להם כל מיני  צעירים מתנדנדים...  ובנתיים!!! פה!! בשכונה!!!
והם מסתובבים בגדודים עם המכשירים שלהם... הם מפגינים נוכחות... הם מגובשים... יש 

' וח' או בחור להם קבוצות וואצפ... הם יוצאים יחד לבילוים... ו... ועומד לו ילד בכיתה ז
 )בפרט בתקופת הקורונה(צעיר בישיבה קטנה והוא כעת פתוח!!! פתוח לכל כיוון... 

הוא בסה"כ ילד טהור... רק הוא בסה"כ טיפוס חברותי... והוא רוצה שיהיה לו נחמד... הוא 
מה?? מה יש לי פה??? עם אוהב עקשען... אוהב מצב רוח... והוא מסתכל ימינה ושמאלה... 

? מצד אחד הוא רואה פה איזה בן עליה אחד שיושב ולומד בקצה... ועוד לי לדבר??מי יש 
ואז הוא לא!!! לא נראה מעניין... לא נראה מושך... בן עליה שהחליט לשבת בקצה השני... 

יוצא לרחוב ושם הוא רואה את החחחברה... הם מגובשים... הם לעניין... הם עושים הרבה 
י: מה יעשה הבן ולא יפול ברשתם? הילד הזה הוא שכן שלך רעש וצלצולים... ותגיד ל

 אחיך בשרך!!!מהשכונה... יתכן אפילו שכן מאותו בנין... והכי הכי: יתכן מאוד שזה 
ומוכרחים לספק לו חברה שמורה!!! הוא חייב שיהיה לו את מי לראות!!! אחרת זה... זה... 

אז אצל חצרות  )בין הייתר...(זרים  זה כמעט "פסיק רישיה" שהוא יחפש את עצמו במקורות
החסידים הנושא הזה טיפ טיפה פחות מסוכן... סו"ס משקיעים המון אנרגיות של חיצוניות 

)כן... אתה הליטאי צוחק וכו'..  קדושתוכבוד  הטהורועקשען והרבה צבע ויוקרה סביב השלחן 
צעיר השטחי והרדוד שכ"כ מאפיין את על זה... ואתה לא קולט שזו הטקטיקה הכמעט יחידה איך לתפוס את ה

אבל כשאין את זה...  בני דורנו שעדיין לא בשל לזהות פנימיות ועומק ללא מעטפת חיצונית בוהקת...(
וכשלא משקיעים בזה... עומד לו הצעיר הנבוך והרדוד של דורנו... ו... ומחפש חברה... 

לא... זה כבר לא קשור לעם  .וכאן!!!!! כאן חייבים שוב להחיות את הארגון ישיבות לעם.
 שבשדות... זה כבר עמוק עמוק כאן!!! זה קורה במשפחות הטובות ביותר!! 

אין ברירה בן עליה... אתה מוכרח לנער חצנך... ולהבין שיש לך אחריות על השכן שלך!!! 
על האח שלך!!! לספק לו אוירה חברתית איכותית!!! בשביל זה בשנים האחרונות ה' שלח 

נה שקוראים לה איגוד בני הישיבות... מדובר באברכים נפלאים שעושים עבודת לנו מת
 כן... אתם!!! הבחורים בפועל!!!העבודה תלויה בכם!!!  בשטחהקודש... אבל בסופו של דבר 

אני יודע  כן.. בכח!!! בשיטה!! עובדים על זה!!אתם הבני עליה מוכרחים להיות מגובשים... 
ים אותך בגרוש... אני יודע שהזיץ הזה בליל ששי רק מציק שהטיולים האלו לא מעניינ

למה אתה מעלה על  אבל מי דיבר עליך???לך... אני יודע שאתה מוותר על זה בשמחה.. 
דעתך שעושים את זה בשבילך ש... שאז לא נותר לך אלא לעשות טובה ולהגיע?? לא!!! 

ש שיהיה לו מה לראות... כדי צא מעצמך... תבין שעושים את זה בשביל הנוער הצעיר והחל
שלאחיך שעולה כעת לישיבה קטנה יהיה על מי להסתכל. שהוא לא יראה רק את נערי 

שלמרות שאתה לא צריך את זה... אבל  בשביל זה צריך אותך!!!!הרחוב מתרועעים ביחד... 

אתה מספיק בוגר להבין שאיתך אפשר לדבר!!! ממך אפשר לצפות שתבין את 
צריך  ולא רק!!!! לא מספיק שתשתף פעולה!!. ותשתף פעולה.. חשיבות העניין.

שאתה תהיה חלק מהעניין.. שתהיה מחובר לזה... שתהיה בפנים... ולא רק 
תעשה טובה.. כשאני רואה אברך שהוא המוציא והמביא והוא זה שמפעיל את 

כשל לבחורים  כשל למי???העסק וסוחב אותו... מבחינתי זה מחדל!!! זה כשל!!! 
בני עליה שעושים טובה ומגיעים לכאן על תקן של השלמת מנין באזכרה ואין 
להם את השכל להבין  שצריך אתכם כאן!!!! זה כשל לבחור בן עליה שלא 
הצליח לצאת מהאיצטגנינות שלו ולהבין שצריך להתאמץ להיות כאן כי... כי יש 

על  כאלו שהעתיד הרוחני השברירי שלהם בשטיקעס האלו... אני בונה
האינטלגנציה הרוחנית שלך!!! הנה לך ערבות של בחור ישיבה בן דורנו! הנה לך 

 "ישיבות לעם" נוסח דורנו. .. אידך זיל גמור

---  
 אם עד עכשיו דיברנו על בחור ישיבה... כעת נעבור למגרש הכללי... 

תרשה לי לקראת סיום השנה לעשות "חיסול חשבונות" עם כמה אנשים מאוד 
מאוד קנאים בתקופת הקורונה... שכל פעם שמישהו העיז להקל ראש טיפ טיפה 
בהוראות של משרד הבריאות... קיבל מהם על הראש... פעם בטעות כתבתי כאן 

לו נתתי איזה מילה שיש כאלו שפחות זהירים בלבישת מסיכה והיה נשמע כאי
איזושהי לגיטימציה שזה בסדר... אל תשאל איך קבלתי על הראש... היו שנזעקו 

)אגב: אני מודה: זו מרה איך אני נותן להם גיבוי ואני מחריב את הבית השלישי... 
היתה טעות... לא התכוונתי... אני באמת מתנצל... אבל בשעתו עקרונית לא רציתי להתנצל מהסיבה 

  (-כדלהלן
איפה אתה מול כל האייפוניסטים למיניהם?? למה  אדוני היקר!!!סליחה 

כששבוע לפני כן היתה לי עוד טעות והיה נשמע מדברי שיש אנשים שיש להם 
  איפה היית?? למה לא נזעקת??פלאפון לא כשר ו... וזה לגיטימי... 

פה אתה בפאניקה ופה לא!! -כעת חשוב לי להבהיר: אני לא מפגר!! אני מבין ש
אני מבין שעם כל היראת שמים... עדיין האייפון של השכן לא מלחיץ אותך כמו 
הקורונה בוא נגיד שאולי זה נורמלי... דא עקא שהקפדת כל הזמן לדבר בשם 
היהדות ובשם הרבנים!!! ובשם הפורצי גדר!!!  אז בשעתו שתקתי... אבל כעת 

מסוכנת... הקורונה אני מרשה לעצמי: שיהיה ברור כשמש בצהרים!!!! הקורונה 
מדביקה... צריך לקחת אחריות ולא לזלזל בהוראות... אבל בתור יהודים אנחנו 

ש"ולא יראה בך ערוות דבר ושב מאחריך" זה הרבה הרבה יותר  מאמינים
זה הרבה הרבה יותר מלחיץ!!! ו... והכי הכי: זה הרבה הרבה יותר  חמור!!!

חד משלנו מסתובב עם פלאפון לא אוהו... כמה שזה מדביק... כשא מדביק!!!!
. ויש מישהו מבני כשר... ו... ואנחנו שותקים לו... הולכים לצידו ולא מגיבים..

זה עניין של ימים ושבועות עד  זה מדביק!!!! הבית שלא מתלבש כמו שצריך...
ובתור יהודים מאמינים  "ואעשה כן גם אני"!!!שאתה תגלה הדבקה המונית... ש

בה יותר מסוכן מהקורונה. ו... ובתקופה של הקורונה הוכחנו ברור לנו שזה הר
לעצמנו שאנחנו מסוגלים לדבר לא יפה... פתאום גילינו שאם ברור לנו שחובה 
ללכת עם מסיכה... אז כשיש מישהו שהולך בלי מסיכה... אנחנו לא חושבים 

השנה  אזולא נושאים לו פנים..  פעמיים... אנחנו מעירים לו ומזעיפים לו פנים
אוי לנו מיום הדין אוי לנו מיום על השנה נאמר: כבר אין לנו פתחון פה!!!! 

שכשאנחנו  לפי מה שהוא...הקב"ה יוכיח לכל אחד ואחד מאיתנו התוכחה.. 
אז מבינים שמישהו נוהג בחוסר אחריות אנחנו יודעים להעמיד אותו במקום... 

נייעס על ללימא" שבינינו מיני "גברא אלמה אנחנו נותנים לכל  איפה אנחנו??
? ?להסתובב עם המכשירים הטמאים שלהם?? תלמידי חכמים גדולים וצדיקים

וממשיכים הלאה...??? אם אותם אנשים  ואנחנו מחייכים להם בחיוך של חנופה
 אז איפה אנחנו?????היו הולכים בלי מסיכה הרי היינו מעמידים אותם במקום... 

ותו אז נדברו שפשע בתקופה של הקורונה ולא ושוב!!! אני מוכרח להסתייג: א
כ"כ דיבר בחריפות נגד המסיכות... הוא גם פושע בקטע של האייפונים.. ואני 

ואני מודה שיתכן שזו חולשה עדיין סבור שלא צריך תמיד לשבור את הכלים... 
אבל לפחות גם במסכות לא הערתי להם!!! יתכן שהרכרוכיות והחוסר  מצידי!!

מעבירה אותי על דעתי... אבל אתה שברוך ה' גילית מנהיגות... נעימות שלי 
גילית עוצמה... ולא חששת לדבר לא יפה לאנשים עטורי שיבה והדורי פראקים 

 מעלולהעמיד אותם במקום!! ודרשת מהם בתוקף להעלות את המסכה שתהיה 
האף.... ממך נדרש באותה מידה להוריד את האף לכל מיני  מתחתהאף ולא 

 וניסטים למיניהם ולדרוש מהם לכבד את המשמרת למשמרתי... אייפ

מה שבטוח... לעת עתה זה נראה ש"דודה קורונה" הגיעה כדי להישאר פה!!!   
בא נהיה ריאלים... אם תסתכל במבט מפוקח... היא לא מתכננת לעזוב בתקופה 
הקרובה... ממילא הרפואה האלטרנטיבית היחידה שאפשר לפתח בה תקוות 

ות זה רק ליישר עמדות מול ה' אלוקיך שיחזור ויתהלך בקרב מחניך מדעי
 להצילך ולתת אויביך לפניך!!!

אנחנו בסה"כ צריכים לקחת את  ממילא לא נדרש מאיתנו כעת משהו מיוחד...
כל הלוגיסטיקה ואת האנרגיות ואת כל הרמזורים והסגרים וההוראות וההנחיות 

יש לנו בהתמודדות מול  כברהתקיפות  שוהפרויקטורים... לקחת את המודעות ו
הקורונה... ופשוט לבנות מערכת מקבילה של יצירת קשר מפויס עם אבא 
שבשמים... לבנות רמזור משלנו בנוגע ל"לא יראה בך ערוות דבר..." לקבוע קוים 

)ואדוני היקר!!! אדומים כתומים וירוקים בנוגע למפגעים הרוחניים שיש בתוכנו... 
אהיה המוכיח בשער על אינטרנט... ואילו אתה תהיה האחראי קורונה... זה לא עובד  לא יתכן שאני

ככה!!! אם אתה רוצה לעבוד במשרד הבריאות ומהמשבצת הזו לעמוד כמו פקח עירוני ולהשגיח על 
מסכות ובדיקת חום בכיף... אבל אם זה מגיע אצלך ממקום של אחראי בית הכנסת.. לא יתכן שאתה 

ורונה המדופלם... ולי אתה תשאיר להיות הנודניק שמדבר נגד אינטרנט... זה לא תהיה אחראי ק
אם אנחנו חרדים... ואנחנו כבר נמצאים בבית הכנסת אנחנו אמורים  עובד ככה!!(

להצביע על גורם ההדבקה האמיתי... על הסיכון האמיתי... ועל הנקודות 
ו שמי שלא שומר על האמיתיות שבהם צריך לטפל!!! ואם השנה הבנו על בשרנ

ההוראות הרי הוא מזיק לאחרים באופן ישיר... אז כעת נבין שברוחניות זה 
בדיוק אותו דבר... וניקח את רגש הערבות לתשומת לבנו כמובן בדרכיה דרכי 

 : אחראי מטה ההסברה המקומי... נאוםנועם... אבל בנחישות ובאחריות!!  
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